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Abstract (en)
[origin: US4968295A] The invention relates to the control of a system in a blood centrifuge for separating the constituents (fractions) of the whole
blood taken from a donor "in vivo" and provided with anticoagulants. A control is provided which as input quantity includes a signal on the flow rate
of the full blood and on the output side is connected to the speed setting means for the blood centrifuge. The transfer function of the control is so
defined that on a change of the full blood flow the speed of rotation is set so that the volume ratios of the blood fractions to the full blood remain
constant. Preferably, the output signal of the control is proportional to the square root of the full blood flow. The control is preferably formed by a
microprocessor.

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf die Steuerung (15) eines Systems zur Trennung der Bestandteile (Fraktionen) des einen Spenders (1) "in vivo"
entnommen, mit Antikoagulantien versehenen Blutes (Vollblutes) in einer Blutzentrifuge (2). Es ist eine Steuerung (15) vorgesehen, die als
Eingangsgröße ein Signal über die Fließrate des Vollblutes erhält und die ausgangsseitig mit der Drehzahlstelleinrichtung der Blutzentrifuge
(2) verbunden ist. Die Übertragungsfunktion der Steuerung (15) ist so bestimmt, daß bei einer Änderung des Vollblutflusses die Drehzahl so
eingestellt wird, daß die Volumverhältnisse der Blutfraktionen zum Vollblut konstant bleiben. Vorzugsweise ist das Ausgangssignal der Steuerung
(15) proportional der Quadratwurzel des Vollblutflusses. Die Steuerung (15) wird vorzugsweise durch einen Mikroprozessor gebildet.
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